

YOGA – by Niyama Wellness & Younited Wellness: This experience was filled on a first-come, first-served basis during registration. As participating vendors have paid all related expenses in advance, it is important that they receive maximum value from these events. **Please view the listing below for your name to see whether you are registered and confirmed for this event.**

If you need to cancel or change your plans, it is very important that you notify Kathy Micallef at kathy.micallef@healthfirst.ca as soon as possible. This will allow us to offer the opportunity to the next person on the wait list.

YOGA – by Niyama Wellness & Younited Wellness : Cette expérience a été attribuée selon le principe du premier arrivé, premier servi lors de l'inscription. Comme les fournisseurs participants ont payé toutes les dépenses connexes à l'avance, il est important qu'ils tirent la valeur maximale de ces événements. **Veillez consulter la liste ci-dessous pour votre nom afin de vérifier si vous êtes inscrit et confirmé pour cet événement.**

Si vous devez annuler ou modifier vos plans, il est très important de prévenir Kathy Micallef à l'adresse kathy.micallef@healthfirst.ca dès que possible. Cela nous permettra d'offrir l'opportunité à la prochaine personne sur la liste d'attente.

Member / Membres	Prov.	Confirmed Attendees Participants confirmés
Ave Maria Specialties	BC	Marie O'Callagh Emy Pinera
House of Nutrition	BC	Pamela Rich
Seaweeds Health Food Store	BC	John Geoffrion
The Vitamin House	BC	Derrick Yamanaka
Amaranth Whole Foods Market	AL	Brendan Klatt
Vita Health Fresh Market	MB	Mathew Holtmann
Good Health Mart – Hamilton	ON	Vicky Hachey Nicole Hachney
À Fleur de Vie	QC	Emilie Belleville Elizabeth Bissonnette
Le Capucin	QC	Marilène Perreault Denise Leblanc
Le Chrysanthème	QC	Victor-Alexandre Laprade
Honey & Ginger	NS	Barb Brennan Aimee Brown
The Healthy Bug	NS	Sandi Wiest Jeff Wiest